
 

Rada Miejska Gminy Lubomierz 
Komisja Rewizyjna, Komisja Skarg, Wniosków i Petycji 

Protokół nr IX/2019 

IX Posiedzenie w dniu 13 czerwca 2019 roku 

Obrady rozpoczęto 13 czerwca 2019 o godz. 09:00, a zakończono o godz. 13:30 tego samego 

dnia. 

We wspólnym  posiedzeniu komisji wzięło udział 6 członków. 

Obecni: Alicja Murawska, Andrzejczak Krystyna, Anna Kalińska, Roman Moskwa, Marcin 

Zając, Aron Bogusz. Lista obecności załącznik nr 1. 

Obecnych powitała Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Alicja Murawska.                                     

Przedstawiła                                                                                                                                     

porządek posiedzenia : 

1. Informacja na temat funkcjonowania gminnego żłobka „Wojtusiowa Kraina”. 

2. Przyjęcie planu pracy na II półrocze 2019 r. 

3. Omówienie realizacji podjętych uchwał, wniosków i interpelacji. 

4. Kontrola skarg wpływających do Urzędu Gminy i Miasta Lubomierz. 
5. Omówienie projektów uchwał przygotowanych na sesję.           

6. Sprawy różne. 

Ad.1  

Informację na temat funkcjonowania gminnego żłobka "Wojtusiowa Kraina" przedstawiła 

Dyrektor Agnieszka Trzeciak - Wolska. Materiał w załączeniu. Załącznik nr 2. Żłobek jest 

placówką nowocześnie  i twórczo funkcjonującą od 4 lutego 2019 r. Dysponuje 25 miejscami. 

Obecnie jest pełne obłożenie, sporządzona jest lista rezerwowa, oczekujących na miejsca. 

Placówka zatrudnia 4 opiekunki (w pełnym etacie), woźną, księgową (1/2 etatu), 

konserwatora ¼ etatu, palacza (w okresie) zimowym na umowę – zlecenie w wymiarze 10 

godzin tygodniowo. Pielęgniarkę na umowę zlecenie w wymiarze 3 godzin tygodniowo. Staż 

odbywają 3 osoby (skierowane przez Urząd Pracy na 3 miesiące).                                                    

Budynek przeszedł odbiór pod względem zabezpieczenia PPOŻ, „SANEPID-U”. Do Żłobka 

uczęszczają dzieci z Wojciechowa (7), Lubomierza (8), Milęcic (1), Maciejowca (1), 

Golejowa (1),  Popielówka (1), Rębiszowa ((1), Ubocza (1), Młyńska (1), Grudzy (2), Jeleniej 

Góry (1). W placówce prowadzone są zajęcia tematyczne, takie jak np. „Bal karnawałowy”, 

„Tłusty czwartek”, „ Dzień kobiet”, „Dzień pszczoły”, „Sesja zdjęciowa w scenerii 

Wielkanocnej”, „Dzień flagi”, „”Dzień Matki”. Zorganizowano czyn społeczny pn. 

„reaktywacja Terenu Zielonego”, Kiermasz Ozdób Wielkanocnych w Lubomierzu, 

Wojtusiowy Festyn Rodzinny. Została utworzona strona internetowa na Facebooku pt. 

„Żłobek Gminny „Wojtusiowa Kraina”, w której zamieszczane są informacje dotyczące 

funkcjonowania placówki, ciesząca się dużą popularnością. Rodzice mają wgląd, co dzieje się 

z dzieckiem po przyjściu do obiektu. Istotną rolę odgrywają sponsorzy, którzy chętnie 

wspierają Żłobek w różnorodny sposób. 
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Burmistrz Gminy i Miasta Marek Chrabąszcz – pogratulował owocnej pracy Dyrektor 

Żłobka, przygotowana impreza z okazji Dnia Dziecka była rewelacyjna.  

Radna Krystyna Andrzejczak – zapytała o stawkę żywieniową? 

Dyrektor Żłobka „Wojtusiowa Kraina” Agnieszka Trzeciak – Wolska – odpowiedziała, że jest 

stawka całodziennego wyżywienia wynosi 6,50 zł. 

Sekretarz GiM Adam Skrzydłowski – przypomniał o obniżonej stawce opłat z uwagi na brak 

naboru w początkowej fazie otwarcia placówki.   

Dyrektor Żłobka „Wojtusiowa Kraina” Agnieszka Trzeciak – Wolska – być może od 

września powinna być stawka podwyższona. 

Burmistrz Gminy i Miasta Marek Chrabąszcz – zapytał o rezerwową listę osób. 

Dyrektor Żłobka „Wojtusiowa Kraina” Agnieszka Trzeciak – Wolska –  jest utworzona lista 

osób rezerwowych. Dzieci z Lubomierza nie dostały się z uwagi na to, że późno się zgłosiły             

i dobrano dzieci z zewnątrz. 

Skarbnik Gminy i Miasta Elżbieta Jaśkiewicz – żłobki są zadaniem własnym gminy. Na 

utrzymanie placówka otrzymała w roku bieżącym 41.500,00 zł, plan został zwiększony na 

wskutek otrzymanych dotacji. W roku 2018 poniesiono wydatki związane z otwarciem 

placówki, wydatkowano 1.056.837,50 zł. 

W wyniku analizy został wypracowany poniższy 

Wniosek: 

1. Komisje wnioskują o przywrócenie stawek początkowych opłat za pobyt dziecka                  

w Żłobku „Wojtusiowa Kraina w Wojciechowie, planowanych przy jego  otwarciu.  

W związku ze wzrostem utrzymania placówki. 

Wniosek został jednogłośnie  (6 głosów za, 0 wstrzymujących, 0 przeciwnych).przyjęty. 

Ad.2 

Komisje wypracowały następujący plan pracy: 
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                                                                                                                  Załącznik nr 1 

                                                                                                                                                  do Uchwały nr IX/68 /19 

                                                                                                Rady Miejskiej Gminy Lubomierz 

                                                                                                                           z dnia 27.06.2019 r. 

 

PLAN PRACY 

KOMISJI REWIZYJNEJ 

RADY MIEJSKIEJ GMINY LUBOMIERZ 

NA II PÓŁROCZE 2019 ROKU 

 

 

TERMIN 

POSIEDZENIA 

 

 

TEMATYKA POSIEDZENIA 

 

m-c wrzesień 

 

 

 

1. Sprawozdanie z wykonania wypoczynku letniego. 

2. Informacja z wykonania budżetu za I półrocze 2019 roku. 

3. Omówienie kryteriów odśnieżania w Gminie Lubomierz. 

4. Informacja o gminnych placówkach oświatowych w roku szkolnym 2019/2020. 

5. Omówienie realizacji podjętych uchwał, wniosków i interpelacji. 

6. Kontrola skarg wpływających do Urzędu Gminy i Miasta Lubomierz. 

 

m-c październik 

 

 

1. Sprawozdanie z Festiwalu Filmów Komediowych i PixelManii w Lubomierzu. 

2. Sprawozdanie z „Dożynek Gminnych” w Milęcicach. 

3. Omówienie realizacji  podjętych uchwał, wniosków i interpelacji.     

4. Kontrola skarg wpływających do Urzędu Gminy i Miasta  

    Lubomierz. 

5. Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej z pracy od stycznia do października   

    2019 roku. 

       

 

m-c listopad 

 

1. Informacja z zadania inwestycyjnego pn. „Rewitalizacja w Gminie Lubomierz”. 

2. Omówienie projektu budżetu na rok 2020. 

3. Omówienie realizacji  podjętych uchwał, wniosków i interpelacji. 

4. Kontrola skarg wpływających do Urzędu Gminy i Miasta Lubomierz. 

 

 

m-c  grudzień 

 

 

1. Przyjęcie budżetu na 2020  rok. 

2. Opracowanie planu pracy na I półrocze 2020 roku.  

3. Omówienie realizacji  podjętych uchwał, wniosków i interpelacji                                                                                          

4. Kontrola skarg wpływających do Urzędu Gminy i Miasta Lubomierz.    
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                                                                                                                  Załącznik nr 2 

                                                                                                                                                  do Uchwały nr IX/68 /19 

                                                                                                Rady Miejskiej Gminy Lubomierz 

                                                                                                                           z dnia 27.06.2019 r. 

 

PLAN PRACY 

KOMISJI SKARG, WNIOSKÓW I PETYCJI 

RADY MIEJSKIEJ GMINY LUBOMIERZ 

NA II PÓŁROCZE 2019 ROKU 

 

 

TERMIN 

POSIEDZENIA 

 

 

TEMATYKA POSIEDZENIA 

 

m-c wrzesień 

 

 

 

1. Sprawozdanie z wykonania wypoczynku letniego. 

2. Informacja z wykonania budżetu za I półrocze 2019 roku. 

3. Omówienie kryteriów odśnieżania w Gminie Lubomierz. 

4. Informacja o gminnych placówkach oświatowych w roku szkolnym 2019/2020. 

5. Omówienie realizacji podjętych uchwał, wniosków i interpelacji. 

6. Kontrola skarg wpływających do Urzędu Gminy i Miasta Lubomierz. 

 

m-c październik 

 

 

1. Sprawozdanie z Festiwalu Filmów Komediowych i PixelManii w Lubomierzu. 

2. Sprawozdanie z „Dożynek Gminnych” w Milęcicach. 

3. Omówienie realizacji  podjętych uchwał, wniosków i interpelacji.     

4. Kontrola skarg wpływających do Urzędu Gminy i Miasta  

    Lubomierz. 

       

 

m-c listopad 

 

1. Informacja z zadania inwestycyjnego pn. „Rewitalizacja w Gminie Lubomierz”. 

2. Omówienie projektu budżetu na rok 2020. 

3. Omówienie realizacji  podjętych uchwał, wniosków i interpelacji. 

4. Kontrola skarg wpływających do Urzędu Gminy i Miasta Lubomierz. 

 

 

m-c  grudzień 

 

 

1. Przyjęcie budżetu na 2020  rok. 

2. Opracowanie planu pracy na I półrocze 2020 roku.  

3. Omówienie realizacji  podjętych uchwał, wniosków i interpelacji                                                                                          

4. Kontrola skarg wpływających do Urzędu Gminy i Miasta Lubomierz.    

 

Głosowanie: 

Radni jednogłośnie (6 głosów za, 0 wstrzymujących, 0 przeciwnych) przyjęli przedstawiony 

plan pracy na II półrocze 2019 roku. 

Radny Marcin Zając nawiązał do petycji, która zostanie złożona w sprawie bonifikaty za 

użytkowanie wieczyste. 

Skarbnik Gminy i Miasta Elżbieta Jaśkiewicz – należy pamiętać, że część ludzi już popłaciła 

podatki, a tylko nieliczni płacą wyższe podatki.  1 osoba płaci tylko w wysokości 4.000,00 zł. 

Radna Anna Kalińska – uważa, że bonifikata w wysokości 10% byłaby sprawiedliwa. 
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Burmistrz GiM Marek Chrabąszcz – skoro grupa inicjatorów ma wystąpić z wnioskiem, to 

dlaczego nie ma przedstawiciela na dzisiejszym posiedzeniu komisji. Pismo też nie wpłynęło. 

Ad.3  

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Alicja Murawska -  realizacji podjętych uchwał, 

wniosków i interpelacji odbywa się na bieżąco, niektóre wymagają dłuższego czasu realizacji. 

 

Ad.4  

Kontrola skarg wpływających do Urzędu Gminy i Miasta Lubomierz. Radna Anna Kalińska – 

nawiązała do skargi na działalność radnego Krzysztofa Mytycha, skierowaną przez Sołtysa 

Wsi Oleszna Podgórska. Odczytała, jakie uprawnienia ma sołtys, powołując się na § 7 statutu 

Sołectwa Oleszna Podgórska. 

Burmistrz GiM Marek Chrabąszcz – do rozstrzygania w tej materii nawet burmistrz nie ma 

uprawnień. Nowa Rada Sołecka chce wiedzieć wszystko o wydatkach. Ma takie prawo 

Sekretarz GiM Adam Skrzydłowski – nawiązał do rozmowy z sołtysem Olesznej Podgórskiej, 

chciał rezygnować z funkcji. Występuje konflikt pomiędzy nim, a Radą Sołecką.  

 

Ad.5                                                                                                                                                
Omówienie projektów uchwał przygotowanych na sesję.                                                                                                                                        

Sekretarz GiM Adam Skrzydłowski – przedstawił projekt uchwały  w sprawie udzielenia 

Burmistrzowi Gminy i Miasta Lubomierz wotum zaufania.  
„ Zgłoszenie składa się najpóźniej w dniu poprzedzającym dzień, na który zwołana została sesja, 

podczas której ma być przedstawiany raport o stanie gminy. Mieszkańcy są dopuszczani do głosu 

według kolejności otrzymania przez przewodniczącego rady zgłoszenia. Liczba mieszkańców 

mogących zabrać głos w debacie wynosi 15, chyba że rada postanowi o zwiększeniu tej liczby.  

Po zakończeniu debaty nad raportem o stanie gminy rada gminy przeprowadza głosowanie nad 

udzieleniem wójtowi wotum zaufania. Uchwałę o udzieleniu wójtowi wotum zaufania rada gminy 

podejmuje bezwzględną większością głosów ustawowego składu rady gminy. Niepodjęcie 

uchwały o udzieleniu wójtowi wotum zaufania jest równoznaczne z podjęciem uchwały o 

nieudzieleniu wójtowi wotum zaufania”.  

Projekt uchwały w sprawie zmiany statutu Sołectwa Popielówek. Zmiana podyktowana jest liczbą 

osób, wchodzących w skład Rady Sołeckiej, będą 4 osoby. 

Skarbnik GiM Elżbieta Jaśkiewicz – przedstawiła projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia                          

i zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu gminy 

Lubomierz za 2018 rok. Sprawozdanie finansowe zostało przekazane w formie elektronicznej, w 

celu zapoznania się. W terminie do 30 czerwca roku następującego po roku budżetowym organ 

stanowiący jednostki samorządu terytorialnego rozpatruje i zatwierdza sprawozdanie. 

Projekty uchwał w sprawie: zmieniająca uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy finansowej 

Gminy Lubomierz i zmian w budżecie na 2019 rok, są na etapie przygotowania. Planuje się 

zmianę w zakresie: usług pocztowych, dowożenia dzieci do szkół, remontu dróg i przede 

wszystkim zostanie zaciągnięty kredyt. 

Projekt uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Gminy i Miasta Lubomierz za 

2018 rok jest ściśle związany ze sprawozdaniem finansowym. Komisja Rewizyjna Rady Miejskiej 

Gminy Lubomierz na posiedzeniu w dniu 6 czerwca 2019 r. analizowała i rozpatrywała   
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dokumenty niezbędne do udzielenia absolutorium tj. sprawozdanie z wykonania budżetu gminy 

Lubomierz za 2018 rok wraz z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej o tym sprawozdaniu, 

sprawozdanie finansowe oraz informacje o stanie mienia gminy. W wyniku analizy tych 

dokumentów komisja sporządziła opinię oraz wniosek o udzielenie Burmistrzowi Gminy i Miasta 

Lubomierz absolutorium.  

Kierownik Referatu technicznego Przemysław Kułaga – omówił projekt uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości. Wyraża się zgodę na zamianę nieruchomości 

gminnej na nieruchomość stanowiącą własność osoby fizycznej w Pasieczniku. Warunki zamiany 

nieruchomości zostały określone w protokole uzgodnień spisanym pomiędzy stronami, który 

stanowi podstawę do sporządzenia aktu notarialnego. Nastąpi zmiana przebiegu gruntownej drogi 

gminnej nr 797. 

Radna Krystyna Andrzejczak – zapytała, czy Urząd ma zgodę na zamianę. 

Kierownik RT Przemysław Kułaga – odpowiedział, że tj. nasza gminna droga. Pan został 

poinformowany, że korzystać będzie z innej drogi. 

Radna Krystyna Andrzejczak – odpowiedziała, że powinna być złożona deklaracja pisemna. 

 

Ad.6.  

W Sprawach różnych: 

Radna Anna Kalińska  - zapytała o sprzedaż „Złotego Rogu”. 

Burmistrz GiM Marek Chrabąszcz – odpowiedział – trwają uzgodnienia, Państwo planują 

stworzyć parking, są zainteresowani placem. 

Sekretarz GiM Adam Skrzydłowski – przypomniał o wyjeździe do Spółki „Sanikom”                       

w Lubawce, do której przewożone są odpady z gminy Lubomierz. Istnieje możliwość 

zobaczenia sposobu technologii i składowania. Wstępnie ustalano termin  wyjazdu 2 lipca 

2019 r. godz. 8:30. Proszę o potwierdzenie w biurze Rady Miejskiej Gminy Lubomierz. 

 

                           Na tym protokół zakończono. 
 

 

Protokołowała: 

Mariola Laskowska  
 

 

 

  

                                                                                Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej  

 

                                                                                      Alicja Murawska  

 

 

 

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

                                                                                             Anna Kalińska  

 

 


